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UNIVERZITA PALACKÉHO V OLOMOUCI , Filozofická fakulta 
 Akademický senát Filozofické fakulty 

Předseda 
 Křížkovského 10, 771 80  OLOMOUC 

 Tel. 585633184     Email:tomas.nejeschleba@upol.cz 

 
Zápis ze zasedání Akademického senátu FF UP   

dne 15. května 2012 
 
Přítomno:  18 členů AS FF UP (dle prezenční listiny)    
Omluveni: Mgr. Jakub Korda, Ph.D. 
 
Hosté: doc. PhDr. Jiří Lach, Ph.D., M.A. (děkan FF UP), Mgr. Ondřej Kučera (proděkan pro 
organizaci a rozvoj), Mgr. Petr Bilík, Ph.D. (proděkan pro vnější vztahy a projektové řízení), 
PhDr. Klára Bendová (proděkanka pro studijní a sociální záležitosti), Ing. Jiřina Menšíková 
(tajemnice) a Ing. Jana Tobolová (vedoucí Ekonomického oddělení) a další  
 
Zasedání zahájil a vedl předseda pan doc. T. Nejeschleba.  
  
Program:  

1. Schvalování programu zasedání 
2. Schvalování zápisu ze zasedání ze dne 25. dubna 2012 
3. Návrh decentralizovaného rozpočtu FF UP 
4. Harmonogram akademického roku 2012/2013 
5. Změna názvu KSA 
6. Různé 
 

1. Schvalování programu zasedání 
 
Doplnění programu: rozšíření o třetí usnesení EK FF UP ze dne 19. 4. 2012: 
 
AS FF UP žádá vedení FF, aby vstoupilo v jednání s rektorem UP ohledně schválení 
metodiky dělení finančních prostředků za mezifakultní studium na UP tak, aby metodika 
tohoto dělení byla schválena nejpozději k začátku roku 2013 a stala se součástí metodiky pro 
sestavování fakultních rozpočtů. AS FF doporučuje, aby FF zastavila možnost studia studentů 
z jiných fakult, jestliže metodika schválena nebude. 
 
Hlasování o programu zasedání.  
Hlasování:   pro 16   proti 0   zdržel se 0 
Schváleno. 
 
Usnesení č. 1: AS FF schvaluje doplněný program zasedání.  
 
2. Schvalování zápisu ze zasedání ze dne 25. dubna 2012  
 
Přišel 1 člen 
 
Doplnění zápisu:  
Bod 4, diskuse, 4. odstavec:  
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Doc. J. Štefanides: navrhuje, aby se částka 2 mil. Kč (pozměňovací návrh pana děkana) 
odečetla z rozpočtu fakulty a zbytek se rozdělil mezi katedry, takže nebude sebrána jen 
některým katedrám, že se vyčlení z rozpočtu fakulty jako částka, která se nerozdělí pro tento 
rok na katedry a zůstane jako pojistka. Studentokredity za kombinované studium (KS) ve výši 
11,5 mil. Kč (KP, KSA). Jak se fin. prostředky rozdělují na katedry? EK nevěděla, že se tato 
částka rovnoměrně rozpočítává mezi všechny katedry včetně těch ekonomicky zdatných. 
Částku doporučuje vyčlenit z rozpočtu fakulty a použít je na vyrovnání schodku kateder a na 
vytvoření FRS. Děkan: Argumenty jsou vhodné pro další diskusi. Byly spočítány různé 
varianty rozpočtu. Studentokredity za KS: alternativa je lineárně progresivní zdanění. Děkan 
srovnal statistiku za poslední 3 roky. Pro příští roky je nutno vytvořit rezervu. Ušetřené 
peníze lez použít např. na rekonstrukce.  
 
Bod 4, diskuse, 12. odstavec: 
Mgr. V. Polách: Čím dán pokles u KB, která v loňském roce prošla reformou? Děkan: 
Opatření z roku 2011 se projeví až v roce 2012. Kučera: Nutno vzít v úvahu také 
osamostatnění obecné lingvistiky.   
 
Hlasování o schválení zápisu ze zasedání AS FF ze dne 25. 4. 2012 s výše uvedenými 
změnami.  
Hlasování:   pro 17    proti 0    zdrželi se 0 
Schváleno.  
 
Usnesení č. 2: AS FF schvaluje zápis ze zasedání AS FF ze dne 25. dubna 2012 s výše 
uvedenými změnami. 
 
Usnesení č. 3 EK AS FF ze dne 19. 4. 2012:  
AS FF UP žádá vedení FF, aby vstoupilo v jednání s rektorem UP ohledně schválení 
metodiky dělení finančních prostředků za mezifakultní studium na UP tak, aby metodika 
tohoto dělení byla schválena nejpozději k začátku roku 2013 a stala se součástí metodiky pro 
sestavování fakultních rozpočtů. AS FF doporučuje, aby FF zastavila možnost studia studentů 
z jiných fakult, jestliže metodika schválena nebude. 
 
Doc. J. Štefanides: Podpora pana děkana při vyjednávání s rektorem pro příští rok. Částka za 
mezifakultní studium je součástí rozpočtů UP a FF a nemůže být ze schvalování senáty 
vyňata. 
Prof. J. Macháček: Soutěž IGA, vyučující nejsou odměňováni. Děkan: 40 % nákladů jde na 
vyučující. Body z RIV se rozdělují adresně.  
Děkan: Mezifakultní studia: Děkani UP doznali, že je to nevhodný nástroj. Pro rok 2012 bude 
mít FF fin. prostředky, se kterými počítala. Děkani rektora požádali, aby byla dodržena 
původní představa, že do konce června 2012 bude metodika hotova; počítat předměty typu C; 
mezifakultní studia počítat podle studentohodin; mezifakultní výuku vyjmout z odvodu pro 
rektorát, ať rektorát zvýhodní mezifakultní studia tím, že se nebudou „zdaňovat“.  
 
Hlasování o usnesení č. 3 EK AS FF ze dne 19. 4. 2012: 
Hlasování:   pro 16    proti 0    zdrželi se 1 
Schváleno.  
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Usnesení č. 3: AS FF žádá vedení FF, aby vstoupilo v jednání s rektorem UP ohledně 
schválení metodiky dělení finančních prostředků za mezifakultní studium na UP tak, 
aby metodika tohoto dělení byla schválena nejpozději k začátku roku 2013 a stala se 
součástí metodiky pro sestavování fakultních rozpočtů. AS FF doporučuje, aby FF 
zastavila možnost studia studentů z jiných fakult, jestliže metodika schválena nebude. 
 
Přišel 1 člen 
 
3. Návrh decentralizovaného rozpočtu FF UP  
Vyjádření předsedy EK AS (doc. J. Štefanides) 
Viz zápis z jednání Ekonomické komise AS FF UP ze dne 10. 5. 2012. 
Po analýze a diskusi se EK AS FF jednomyslně rozhodla navrhnout AS FF toto usnesení: 
 
Akademický senát Filozofické fakulty UP schvaluje návrh decentralizovaného rozpočtu FF 
UP na rok 2012, předložený děkanem FF UP dne 7. května 2012. 
 
Komentář a návrhy EK AS FF: 
- Nový návrh oproti původnímu (ale ve shodě s pozměňovacím návrhem pana děkana z 25. 

4. 2012) mění účel užití Fondu rozpočtové stability jako rezervy pro katedry pro nejistý 
rozpočtový rok 2013. Na tvorbě FRS se podílejí téměř všechny katedry, výjimky jsou 
zdůvodněné. Na zasedání AS FF 15. 5. 2012 pan děkan upřesní, jak bude s FRS 
naloženo. 

- AS FF by měl vyzvat pana děkana k předložení výsledků hospodaření FF UP v roce 2011 
ke schválení, a to na nejbližším zasedání FF UP. 

- Jestliže o to AS FF požádá, EK AS FF na prvním poprázdninovém jednání shrne 
zkušenosti z letošního projednávání rozpočtu a navrhne případné změny, které by 
usnadnily projednávání téhož dokumentu pro rok 2013. 

 
Děkan: Fond rozpočtové stability (FRS) je rezerva na rok 2013. Snižuje se rozpočet. Snižuje 
se počet pracovišť, které jsou na tom svízelně. Prostředky z FRS budou alokovány na rok 
2013. Spolupráce s AS, jak se bude fond dělit. Vytvořený FRS bude převeden do r. 2013 a 
jeho využití bude přísně koordinováno s AS FF UP. Nabízí se např. dvě varianty využití: a) 
navýšení základu rozpočtu kateder před dělením na katedry – což by mohlo zmenšit výkyv 
(snížení) rozpočtu oproti r. 2012; b) poměrné přerozdělení přímo do rozpočtu kateder (např. 
dle procentuálního podílu na katedry na rozpočtu v daném roce). Na příštím zasedání AS je 
možno předložit přesný propočet čísel.  
Výsledky hospodaření FF UP za rok 2011 budou předloženy pro zpracování Výroční zprávy 
UP do konce června 2012. Bude schvalovat AS UP. Předtím, než se bude schvalovat rozpočet 
FF na daný rok je možno předložit základní uzávěrku, jak vypadal rok předcházející. Stav 
čerpání ve fondech, hospodaření kateder, vyúčtování projektů atp. Údaje o čerpání rozpočtu 
za minulý rok jsou uvedeny v tabulkách s rozpočtem na rok letošní.  
 
Prof. I. Fialová:  K decentralizovanému rozpočtu: v rozpočtu není zohledněno navýšení počtu 
kreditů doktorských studií, není zohledněna karierní struktura kateder, odměnění katedry za 
vědecký výkon, není dostatečně zhodnoceno více učitelské práce vložené do výroby kreditů, 
rozpočet není doprovázen úvahou o rozvoji fakulty, o tom, co s obory, které jsou stále 
v červených číslech, není úvaha, co s obory, které přispívají fakultě a v rozpočtu vycházejí 
negativně.  
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Děkan: Adresní rozdělování odměn za body v RIVu (katedry, jednotlivci). Roste zdroj 30, lze 
říci, kolik má která kateder peněz za vědeckou práci, soutěž na podporu vědy (financování i 
ze zdroje 11). 
Doc. J. Kubátová: Vyslovila opatrnost s podporou vědy ze zdroje 11, protože jsou katedry, 
které mají slabý vědecký výkon, ale mají silný pedagogický výkon a na vědu jim nezbývají 
prostředky.  
Děkan: Kvalitní doktorandi by měli publikovat. Zrušení koeficientu 20 % ohodnocení za 
docenty a profesory: není přímá souvislost mezi akademickými tituly a vědeckou prací, i 
profesor musí mít publikační činnost. Je možno pro příští rok zpracovat rozvahu, kam 
rozpočet směřuje. 
Doc. J. Štefanides: Děkan věnuje podpoře a hodnocení vědy zdaleka nejvíc pozornosti ze 
všech předchozích děkanů. Míra přerozdělování peněz mezi katedrami je tak vysoká, že to 
brání svobodnému principu a ořezává to iniciativu atd.  
Doc. J. Kubátová: Na základě čeho byla konstruována míra zdanění jednotlivých kateder, 
zdanění vyšší než 10 % je překvapující ve chvíli, kdy v minulém návrhu bylo nejvýše 10 % 
odvod do FRS? Prosí vysvětlit princip stanovení zátěže jednotlivých kateder, odvodů ve výši 
3-14 % (ř. 32-37). 
Děkan: Z mnoha variant byla zvolena tato, byla zvolena pásma blízko sebe, tvorba FRS je 
provedena systematičtěji, na základě procentuálního nárůstu rozpočtu mezi lety 2010 a 2012, 
celková výše zdroje 11 se trvale snižuje, odvody do FRS omezují dopady „inflace“ SKR, tj. 
katedry se zvyšujícím se nárůstem SKR, tedy rozpočtu, se podílejí na FRS více. Na FRS se 
podílejí i katedry, které jsou v mínusu, idea je ta, že do balíku něco vloží a příští rok z balíku 
dostanou víc. 
Bc. T. Karger: Rozpustí se v příštím roce celý fond do rozpočtu? Není lepší ve fondu část 
ponechat?  
Děkan: 1. Za určité situace to lepší je – budeme-li vytvářet velké rezervy, bude to navenek 
vypadat, že je na tom FF dobře, přesto je vytvoření rezervy potřebné; 2. Je ochoten diskutovat 
se senátem, co s tím budeme dělat.  
Doc. J. Kubátová: FRS jako účetní položka neexistuje, bude veden při Fondu provozních 
prostředků. Jak bude ošetřeno oddělení částky rozpočtové stability od ostatních zdrojů Fondu 
provozních prostředků. Jak bude pod kontrolou těch 4,5 mil. Kč.  
Děkan: Je garantováno, že čerpání fondu bude evidenčně odděleno.  
 
Hlasování o udělení slova prof. PhDr. Janu Vičarovi, CSc. 
Hlasování:   pro 18    proti 0    zdrželi se 0 
Schváleno.  
 
AS FF souhlasí s vystoupením pana prof. PhDr. Jana Vičara, CSc.  
 
Prof. J. Vičar: Nezaznělo tu řešení letošního rozpočtu malých kateder, které jdou do deficitu. 
Metodika rozpočtu je jedna věc a realita je jiná věc. Katedry jsou vrhány do rozpočtu, ze 
kterého se nemohou vlastními silami dostat. Členové VR na jedné straně schvalují vznik 
nových oborů na druhé straně neřešitelnost padajících oborů. Otázka propojení AS a VR, zda 
budeme pěstovat malé živořící obory nebo zda je necháme postupně vyhynout. 
Děkan: Od roku 2010 nebyl zrušen žádný obor. V metodice se mínus bude převádět do 
dalšího roku. Počet kateder, které „živoří“ se zmenšil.   
 
Hlasování o usnesení: AS FF UP souhlasí s návrhem decentralizovaného rozpočtu FF UP na 
rok 2012. 
Hlasování:   pro 17    proti 1    zdrželi se 0 
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Schváleno.  
 
Usnesení č. 3: AS FF UP schvaluje návrh decentralizovaného rozpočtu FF UP na rok 
2012, předložený děkanem FF UP dne 7. května 2012. 
 
Odešel 1 člen. 
 
Usnesení: AS vyzývá pana děkana, aby na nejbližším poprázdninovém zasedání AS FF UP 
předložil zprávu o hospodaření fakulty za rok 2011. 
 
 
Hlasování:   pro 17    proti 0    zdrželi se 0 
Schváleno.  
 
Usnesení č. 5: AS FF UP vyzývá pana děkana, aby na nejbližším poprázdninovém 
zasedání AS FF UP předložil zprávu o hospodaření fakulty za rok 2011 
 
AS FF ukládá EK AS FF, aby na prvním poprázdninovém jednání shrnula zkušenosti 
z letošního projednávání rozpočtu a navrhla případné změny, které by usnadnily projednávání 
téhož dokumentu pro rok 2013. 
 
Hlasování:   pro 17    proti 0    zdrželi se 0 
Schváleno.  
 
Usnesení č. 6: AS FF UP ukládá EK AS FF, aby na prvním poprázdninovém jednání 
shrnula zkušenosti z letošního projednávání rozpočtu a navrhla případné změny, které 
by usnadnily projednávání téhož dokumentu pro rok 2013. 
 
Odešli 2 členové 
 
4. Harmonogram akademického roku 2012/2013      
Dr. K. Bendová představila tvorbu a složení harmonogramu akademického roku 2012/2013 
(viz předložené podklady), při tvorbě je nutno se držet Studijního a zkušebního řádu UP, 
směrnice rektora, směrnice děkana, nutno přihlédnout k jednáním o mezifakultních studiích, 
absolventské ročníky FF končí mezi posledními. Připomínky byly zapracovány do verze 2. 
(reakce na dopis doc. L. Veselovské).  
Ukončení pro absolventské ročníky pro červnové státnice je 19. 4. 2013, studenti mají 10 
týdnů výuky. Není navržen čtecí týden. Mezi 19. 4. a 26. 4. 2013 je týden na kontrolu 
studijních povinností pro uzavření studia – možno posunout cca o 1 týden. Pro studenty 
v zahraničí je možnost odevzdání diplomové práce později, po dohodě s vedoucím katedry. 
Následovala prezentace harmonogramu dle obdržených připomínek.     
 
Diskuse:  
Prof. I. Fialová: Jsou navrhnuty dvě varianty ukončení absolventských ročníků. Dr. K. 
Bendová: Přiklání se k 2. variantě, dvě varianty ukončení abs. ročníků jsou nevhodné pro 
dvouoborové studenty. Prof. I. Fialová: Dodržení akreditací: definice absolventských ročníků, 
nemožnost zkracování semestru. Mgr. O. Molnár: Zkrácení semestru považuje taktéž za 
nerespektování akreditačního spisu. Doc. J. Kubátová: V případě větších oborů se dostaneme  
do kolize s povinností vypsat tři termíny zkoušky. Když schválíme, že semestr má mít 13 
týdnů a jazykové katedry s tím budou spokojené, mám jako vedoucí katedry právo říct, že 
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končíme abs. ročníky dřív. Udělat katederní harmonogram? Dr. K. Bendová: V rámci 
akreditace je uvedeno, že výuka trvá 13 týdnů. Kredity určují náročnost výuky. Pro abs. 
ročníky je možno udělat to, že budou mít studenti v hodnotě tří týdnů zadanou samostatnou 
práci, která bude odpovídat časové hodnotě, jako by byly na výuce. Studenti v evaluaci 
reagují na to, že výuka odpadá, vyučující jsou benevolentní. Proděkanka nabízí možnost 
variability absence. Nelze dělat různé varianty harmonogramu. Katedry se musí přizpůsobit.  
 
Prof. I. Fialová: Je pro dvě varianty, aby si katedry mohly toto změnit, definuje-li abs. 
ročníky. V blokové výuce je problém zkrácení semestru. Je přehled, které katedry definují 
absolventský ročník? Dr. K. Bendová: V nových akreditacích se již nedefinují přesně ročníky, 
ale doporučené ročníky.  
 
Mgr. V. Polách: Krátká doba mezi ukončením výuky a odevzdáním indexů (týden). Lze 
prodloužit absolventským ročníkům odevzdání indexů? Státnice v září jsou pro studenty, kteří 
jsou v zahraničí, přesto musí odevzdat indexy do 28. 6. 2013. Dr. K. Bendová: Termín 
odevzdání indexů se dá posunout, ale tím se posunou všechny ostatní termíny; Termín 
28. 6. 2013, je termín pro studenty, kteří vyjíždí do zahraničí v zimním semestru a v letním 
semestru dodělávají jen diplomovou práci. Mgr. V. Polách: A když vyjíždí studenti v LS? Dr. 
K. Bendová: Druhý termín je 19. 8. 2013. Zahraniční pobyty končí většinou koncem května. 
SZZk by měly být dle RUP ukončeny do 31. 8.  
 
Doc. T. Lebeda:  Termín odevzdání indexů posunout o další dva týdny, tj. více času pro 
studenty, aby byli vyzkoušeni - flexibilní prostor pro katedry, buď tři týdny na zkoušení nebo 
delší semestr. Dr. K. Bendová: Ukončení studijních povinností je totožné se zapsáním 
diplomového semináře (většinou odevzdání diplomové práce). Katedry si to mohou nastavit.  
Požadavky AS: Odevzdání diplomových prací pátek 22. 4., odevzdání indexů do 10. 5. (nutno 
počítat s tím, že studijní oddělení potřebuje na zpracování 2 týdny.) Do 10. 5. kontrola 
studijních povinností, zkoušení od 27. 5. do 21. 6. Promoce v červenci.  
 
Dr. M. Fafejta: Pokud nebude zkrácený semestr, nemají možnost vyzkoušet všechny 
absolventy (kombinované studium). Dr. K. Bendová: Ošetřit pravomocí vedoucího. 
 
Doc. T. Nejeschleba: doporučuje držet se sporného bodu, tj. ukončení prezenční výuky.  
 
Opravy harmonogramu:  
nejzazší možný termín pro ukončení výuky do 3. 5. 2013 (12 týdnů) 
do 2. 4. 2013 vypsání termínů pro SZZk a obhajoby 
do 26. 4. 2013 odevzdání a evidence (STAG) BP a DP, ukončení zápisu k SZZk a k obhajobě 
(STAG) 
do 10. 5. 2013 kontrola studijních povinností (uzavření studia) 
od 27. 5. do 21. 6. 2013 státní závěrečné zkoušky, obhajoby 
červenec - promoce 
 
Dr. K. Bendová: Upozornila, že se v roce 2013 budou některým katedrám krýt přijímací 
zkoušky a státní závěrečné zkoušky a budou problémy s mezifakultními studenty. 
 
Hlasování o usnesení: AS FF schvaluje harmonogram akademického roku 2012/2013 
v podobě pozměňovacího návrhu ze dne 15. 5. 2012 
 
Hlasování:   pro 15    proti 0    zdrželo se 9 
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Usnesení č. 7: AS FF schvaluje harmonogram akademického roku 2012/2013 v podobě 
pozměňovacího návrhu ze dne 15. 5. 2012. 
 
Odešel 1 člen 
 
5. Změna názvu Katedry sociologie a andragogiky 
 
Děkan předložil žádost vedoucího Katedry sociologie a andragogiky FF doc. PhDr. Dušana 
Lužného, Ph.D., o změnu názvu katedry na Katedra sociologie, andragogiky a kulturní 
antropologie.  
 
Diskuze:  
Dr. J. Hrabal: Se vznikem nového oboru na katedře není nutné měnit název katedry. Dr. M. 
Fafejta: Do budoucna by kulturní antropologie měla být samostatná katedra. Doc. J. Kysučan: 
Reklamní tah. Doc. T. Nejeschleba: Dříve byla kulturní antropologie u Katedry filozofie FF, 
poté bylo převedeno na KSA. Mgr. O. Kučera: Nejsou vhodné dlouhé názvy.   
 
Doc. T. Lebeda: Doporučuje hlasovat příště, pozvat zástupce katedry.  
 
Odešli 2 členové 
 
Akademický senát FF není usnášeníschopný pro statutární změnu.  
 
6. Různé 
 
Mgr. O. Kučera: Návrh k diskuzi v souvislosti s rekonstrukcí FF - zamyšlení se nad 
pojmenováním budov a učeben. Vypsání soutěže pro studenty.  
 
Další zasedání AS FF UP se bude konat ve středu dne 19. 9. 2012 ve 13 hod v zasedací 
místnosti děkanátu FF UP.  
 
Zasedání AS FF UP bylo ukončeno ve 12,00 hodin. 
 
V Olomouci 15. května 2012  

    doc. PhDr. Tomáš Nejeschleba, Ph.D. 
předseda AS FF UP 
 
 

Zapsala: Jana Kopečná 
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Příloha č. 1 
 

Zápis o hlasování PER ROLLAM, 
dodatečná změna v harmonogramu akademického roku 2012/2013 

 
hlasování na návrh paní proděkanky Dr. K. Bendové, výtah ze zdůvodnění: 
 
… posunutí termínu SZZK o týden dříve 20.5.-14.6.2013 
Důvody: 
- posun o týden dříve je v souladu s požadavky, které byly vznešeny na zasedání AS FF UP 
dne 15.5.2012 
- původní termín 27.5.2013-21.6.2013 se výrazně překrývá s přijímacím řízením a bude pro 
katedry organizačně složité v jednom čase koordinovat SZZK a zároveň přijímací řízení 
- snaha zajistit promoce co nejdříve v měsíci červenci. Jelikož v prvním týdnu v červenci jsou 
svátky, může nastat komplikace se zajištěním všech administrativních záležitostí pro 
vystavení diplomů. Snahou je realizovat promoce v týdnu od 8.7.2013 
 
Na základě toho bych navrhovala raději posunutí termínu o týden dříve (studijní oddělení 
zajistí v průběhu jednoho týdne kontrolu studijních povinností, byť to bude časově náročné). 
Věřím, že touto změnou dodržuji požadavky, které byly na včerejším zasedání vyřčeny a 
zároveň zajistíme lepší rozložení povinností k SZZK a přijímacímu řízení v měsíci červnu pro 
všechny katedry.  
 

ZNĚNÍ NÁVRHU: 
 
Akademický senát Filozofické fakulty Univerzity Palackého v Olomouci souhlasí se 
změnou harmonogramu akademického roku 2012/2013 ve smyslu posunutí SZZK na 
termín od 20.5. 2013 do 14. 6. 2013. 
 
Průběh hlasování: 
Hlasování PER ROLLAM proběhlo ve dnech 21. až 24. května. 
 
Celkem se hlasování zúčastnilo 13 senátorů,  
z toho 8 senátorů se změnou souhlasilo 
5 senátorů se změnou nesouhlasilo.  
 
Návrh nebyl přijat.  
 
Podrobný průběh hlasování k dispozici u předsedy AS FF UP. 
 
Zapsal: doc. T. Nejeschleba 


